
 

 

Protokół nr 6 

z posiedzenia Rady Seniorów Miasta Pruszkowa w budynku Muzeum 

Starożytnego Hutnictwa Mazowieckiego im. Stefana Woydy w Pruszkowie 

w dniu 21.03. 2022 r. o godz. 13. 

Posiedzenie prowadził Wojciech Rosiński – Przewodniczący Miejskiej Rady 

Seniorów. W obradach uczestniczyło 14 członków Rady (wg listy obecności 

w załączeniu).  

Wśród zaproszonych gości był p. Prezydent Miasta Pruszkowa – Paweł 

Makuch i przedstawiciel Seniorów przybyłych z Ukrainy do naszego miasta 

– Igor Michalczuk. 

Na wstępie przewodniczący Rady - Wojciech Rosiński przedstawił porządek 

obrad ujmujący następujące punkty: 

I. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

II. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia . 

III. Profilaktyka zdrowotna dla seniorów - opracowanie ulotek.  

IV. Podjęcie współpracy z Fundacją Studio Psychologii Zdrowia i Fundacją 

EPIKO i innymi organizacjami.  

V. Podsumowanie strategii polityki senioralnej, rozpoczęcie 

i przygotowanie nowej na lata 2023-2027.  

VI. Przygotowanie do składania projektów Seniorada VII / na rok 2023/ 

VII. Bieżąca informacja o pracy grup roboczych. 

VIII. Dyskusja nad wnioskiem o utworzenie nowych przystanków i wiat 

autobusowych w Pruszkowie.  

IX. Założenie lub poprawienie funkcjonowania w Klubach Seniora 

skrzynek informacyjno-kontaktowych. 

X. Podjęcie starań o uruchomienie nr telefonu dla Rady, założenie 

strony internetowej, stałej prasowej wkładki informacyjnej w 

gazecie, ewentualnie rozpoczęcie współpracy z POP Radiem 

Pruszków. 



 

 

XI. Wystąpienie do starosty pruszkowskiego o utworzenie w Pruszkowie 

Szpitalnego Oddziału Ratunkowego /SOR/. 

XII. Dyskusja nad możliwością podjęcia działań wspierających uchodźców 

z Ukrainy. 

XIII. Sprawy różne, Dyskusja. 

XIV. Zakończenie zebrania. 

Przebieg posiedzenia 

I. Przewodniczący przywitał Członków Rady i przybyłych gości. 

Porządek obrad został zaakceptowany. 

II. Rada przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia bez uwag. 

III. Pani Elżbieta Jasek poinformowała obecnych o możliwości badań 

profilaktycznych dla osób 40+. Rada ustaliła konieczność przekazania 

pełnej informacji w klubach seniora. /badania do końca czerwca 

2022 r. telefon 22 735 39 53/ 

Rada ustaliła także, że tzw.” Koperty Życia” 700 kompletów – będą 

dystrybuowane poprzez kluby i imprezy masowe w mieście. 

IV. Rada ustaliła wystosować pismo zapraszające przedstawicieli 

organizacji pozarządowych na posiedzenia Rady Seniorów w celu 

podjęcia współpracy. 

Sprawozdanie z wykonanych przedsięwzięć należy przekazać do 

Urzędu Miasta do Pana Adama Poholskiego. 

V. Rada omówiła konieczność przygotowania diagnozy społecznej do 

opracowania nowej strategii polityki senioralnej dla miasta 

Pruszkowa na lata 2023-2027. 

VI. Rada ustaliła konieczność wznowienia działań projektu „Złota 

Rączka” w programie Seniorada VII. 

VII. . Według członków Rady Seniorów należy stworzyć punkt 

informacyjny dokładnie koordynujący wydarzenia kulturalne dla 

seniorów w Pruszkowie. 

VIII. Dyskusja nad wnioskiem o utworzeniu przystanku przy ul.B. Prusa 

przy CKIS dla autobusów nr 4,5,6,7. Wniosek przegłosowany 



 

 

jednogłośnie za utworzeniem przystanku. Rada wystosuje 

odpowiednie pismo do Urzędu Miasta. 

IX. Rada Seniorów ustaliła, że należy sprawdzić jak działają skrzynki 

informacyjne w poszczególnych klubach seniora. 

Grupa robocza „ informacyjna” podjęła się zamieszczenia artykułu o 

działalności Rady Miasta Seniorów w lokalnej prasie – Głos 

Pruszkowa. 

X. Uruchomienie nr telefonu dla Rady jest obecnie bezcelowe ponieważ 

grupa robocza zajmująca się informacją opracowuje wkładki do 

mediów lokalnych. 

XI.  Przewodniczący Rady przedstawił pismo w sprawie SOR. Pismo 

zostało zaakceptowane jednogłośnie przez członków posiedzenia. 

XII. Przewodniczący Rady zaproponował zorganizowanie spaceru po 

mieście Pruszkowie. Uczestnikami wycieczki z Ukrainy będą Seniorzy, 

którzy przybyli do Pruszkowa i chcieliby poznać miasto. Grupę 

oprowadzi p. Marcin Skwara. Termin 1.04.2022 r. Pan Prezydent 

Paweł Makuch zaproponował, aby w czasie spaceru znaleźć wśród 

Ukraińców osoby mówiące po polsku. 

XIII. W dyskusji nie wzięto udziału. 

XIV. Przewodniczący podziękował członkom Rady za udział w posiedzeniu. 

  

 

Protokołowała 

Maria Czelej-Dudek 

Zatwierdzam:  

Wojciech Rosiński 

Przewodniczący 


